
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága 2015. 06. 26- án

12 óra 00 perckor megtartott rendkívüli nyílt üléséről

Jelen vannak: Tímár László Bizottság elnöke
Devosa Gábor Bizottság tagja
Kismarty Anna Éva Bizottság tagja
Sólyom Bence Balázs Bizottság tagja
Stummer János Bizottság tagja
Szűcs Balázs Bizottság tagja

Meghívottak, vendégek:
Dr. Hrutka Zsolt szakértő
Jurenkó Ferenc szakértő
Dr. Gáspár Miklós szakértő
Barta Erzsébet Humánszolgáltató Iroda irodavezető
Várhelyi Petra bizottsági koordinátor
dr. Tóth Gabriella jegyzőkönyvvezető

Tímár László üdvözöli a Bizottság tagjait, meghívottakat, vendégeket a bizottság ülésén.

Az elnök megállapítja az aláírt jelenléti ív alapján, hogy a bizottság 6 fővel határozatképes.

A Bizottság elnöke szavazásra bocsátja a napirendet.

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
288/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- napirendről -

Javasolt napirendi pontok:

1.) A "Háziorvosi Szolgáltatók támogatása 2015" elnevezésű pályázat elbírálása

Előterjesztő: Barta Erzsébet Humánszolgáltató Iroda vezetője

2.) Támogatással kapcsolatos döntések

Előterjesztő: Barta Erzsébet Humánszolgáltató Iroda vezetője

3.) Egyebek

Tímár László: 1. sz. napirendi pont: A "Háziorvosi Szolgáltatók támogatása 2015" elnevezésű

pályázat elbírálása

Előterjesztője Barta Erzsébet, a Humánszolgáltató Iroda vezetője. Kívánja-e kiegészíteni az

előterjesztést.

Barta Erzsébet: Köszönöm, nem.



Tímár László: A napirend feletti vitát megnyitom. Hozzászólás híján lezárom. Ügyrendi

javaslatom, hogy a határozatokról egyszerre szavazzunk. Kérem, hogy aki ezzel egyetért,

kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredménye 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
289/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- ügyrendi javaslatról -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy elfogadja Tímár László
Bizottsági elnök ügyrendi javaslatát a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű
pályázat elbírálása tárgyú napirendi pont határozati javaslatainak egyszerre történő
szavazásáról

Tímár László: Kérem, hogy aki az 1-18. sz. határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással

jelezze.

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
290/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Kenszimank Eü. Bt.

(képviseli: Dr. Szomor Zsuzsanna) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
291/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben Dr. Karpiák István

Háziorvosi Bt. (képviseli: Dr. Karpiák István) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület

Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának

pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 66.560,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal



A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
292/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben TAO Természetes

és Tradicionális Gyógyító Kft. (képviseli: Dr. Szigeti Tamás) – 7 praxis tekintetében -

pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi

költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati kerete” címsora terhére

mindösszesen 623.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
293/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben Medicina-

Radiológia Egészségügyi és Oktatási Bt. (képviseli: Dr. Szanyi Andrea) pályázatát Budapest

Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302

Háziorvosok támogatásának pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 85.000,-

Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
294/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben „Paratus”

Háziorvosi és Számviteli Szolgáltató Bt. (képviseli: Dr. Rideg Miklós) pályázatát Budapest

Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302

Háziorvosok támogatásának pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 45.720,-

Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
295/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –



Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben Dr. Rósa Márta és

Tsa Bt. (képviseli: Dr. Rósa Márta) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 86.115,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
296/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben VITA-CHI

Egészségügyi Bt. (képviseli: Dr. Decastello Alice) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület

Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának

pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 83.820,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
297/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben DAN-DENTAL

Bt. (képviseli: Dr. Danczkay Andrea) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
298/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben Humán Prevenció

Bt. (képviseli: Dr. Tács Tímea) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László



Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
299/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben KM Minident Bt.

(képviseli: Dr. Rausch Melinda) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
300/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a Med-Mix

Egészségügyi és Szolgáltató Bt. (képviseli: Dr. Simon Lívia) pályázatát Budapest Főváros

VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok

támogatásának pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 87.790,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
301/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a THERAPIUM

Egészségügyi Szolgáltató és Tanácsadó Kft. (képviseli: Dr. Szlávik Györgyi) pályázatát

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése

„7302 Háziorvosok támogatásának pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,-

Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal



A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
302/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a HEALTH-2002

Bt. (képviseli: Dr. Termann Katalin) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
303/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a MarosváriMed

Bt. (képviseli: Dr. Marosvári Márta) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
304/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a DO-RÉTHY Bt.

(képviseli: Dr. Réhm Márta) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 69.990,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
305/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a Dr. Gergely



György Bt. (képviseli: Dr. Gergely György) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület

Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának

pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
306/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a Dr. Vizler

Háziorvosi Bt. (képviseli: Dr. Vizler Piroska) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület

Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának

pályázati kerete” címsora terhére mindösszesen 89.000,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
307/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- a „Háziorvosi szolgáltatók támogatása 2015” elnevezésű pályázat elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben a XANAX Bt.

(képviseli: Dr. Egri Márta) pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzatának 2015. évi költségvetése „7302 Háziorvosok támogatásának pályázati

kerete” címsora terhére mindösszesen 83.100,- Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

2. sz. napirendi pont: Támogatással kapcsolatos döntések

Előterjesztője Barta Erzsébet, a Humánszolgáltató Iroda vezetője. Egy módosítást is nyújtott

be. Elsőként a módosító indítványt tárgyaljuk. A Humánszolgáltató Iroda vezetője kívánja-e

kiegészíteni ezt?

Barta Erzsébet: Köszönöm, nem.

Tímár László: A módosító indítványról napirend feletti vitát megnyitom.



Stummer János: Kettő kérdésem lenne ezzel a módosító indítvánnyal kapcsolatban. Az egyik

az, hogy mi annak a technikai oka, hogy ezt csak közvetlenül az ülés előtt kaptuk meg, hiszen

sokkal komolyabb összegekről van szó, minthogy ülés előtt szembesüljünk ezekkel a

kérdésekkel. A másik kérdésem a módosítóval kapcsolatban az, hogy – mindkét határozati

javaslathoz kapcsolódik a kérdés – ezt hogyan sikerült kisakkozni, és kinek sikerült

kisakkoznia ezeket az összegeket. A hetedhéttel kapcsolatban ezt a hat és fél millió forintot,

illetve a négy millió forintot, hogyan, mi volt az az algoritmus, ami alapján kijött a 14-ből ez

6,5 és 4 millió forint. És ugyanez a kérdésem az MTK-val kapcsolatban is, kérdésként merült

fel bennem, hogy a 12 és 8 millió forint milyen szempontok alapján és kinek a részéről történt

meg a javaslattétel ezekre az összegekre. Ez egy nagyon fontos kérdés, ez a legfontosabb

kérdés, amely elvezethet minket ahhoz, hogy szavazati joggal rendelkező önkormányzati

képviselőként felelősen tudjunk dönteni a támogatási összegről. Ezen kérdés megválaszolása

nélkül én azt gondolom, hogy nem lehet felelősen szavazni. Ezek lennének a kérdéseim.

Illetve emlékeim szerint, mintha a szerdai testületi ülésen elfogadásra került az MTK-val az a

keret megállapodás vagy támogatási szerződés, amelynek a keretei között most beérkezik ez a

módosító indítvány, és ebben a megállapodásban szerepel az, hogy az MTK, mint leendő

támogatott vállalja azt, hogy bizonyos szakosztályok nem kiemelt mérkőzéseire fog

lehetőséget biztosítani az MTK az erzsébetvárosi állampolgároknak, én arra tennék javaslatot

e módosító indítvány keretei között, hogy határozzuk meg, hogy a Brüll Akadémián

nevelőknek, illetve amely szakosztályok bekapcsolódnak a Brüll Akadémia munkájába, azon

szakosztályok nemcsak kiemelt mérkőzéseire juthassanak be kedvezményesen az

erzsébetvárosi lakosok.

Szücs Balázs: Nagyjából egyet értek azzal, amit Stummer képviselő úr kérdezett, illetve

mondott. Ettől függetlenül én, mint egyházügyi és civil szervezeti tanácsnok én azért

szeretném mondani, hogy nagyon örülök ennek az újságnak, azt gondolom, hogy mint egy

falat kenyér úgy kell, és itt az interpellációmra is szeretnék visszautalni a testületi ülésen is,

azt gondolom, hogy a civil szervezeteknek és az egyházaknak is az lenne fontos, hogy minél

több helyen, minél színesebb palettán meg tudjanak jelenni a kerület életében,arról nem is

beszélve , hogy megint egy csomó olyan új és hál’istennek sok olyan új kulturális tér jelent

meg a kerületben, gondolok itt a K11-re, gondolok itt a TESLA-ra, amely azt gondolom,

hogy olyan amilyen, de mindenféleképpen a kultúrát szolgálja és ebben egy jó sorvezető tud

lenni. És ebben azt hiszem, hogy nagyon nagy előrelépés tudna lenni ez az újság. Viszont a

kérdésem nekem ugyanaz mint Stummer úrnak, hogy a frakcióvezetői megbeszélésen 14

millióról volt szó, itt továbbra se értem, hogy hogy jött ki a 6,5 millió, meg ez a 4 millió.

Ugyanúgy az MTK-val kapcsolatos felvetését is tudom támogatni, nem is beszélve arról,

hogy ugye a testületi ülésen leszavazták a 4 millió forintos módosító javaslatomat az kerületi

egyházak támogatásával kapcsolatban és két milliót fogadtunk el, tehát cicázunk a testületi

ülésen két millió forinton, itt meg 14-ből 6,5 millió lett, aztán most a másik 4 millió, ugyan az

MTK-nál is, nem igazán értem, hogy ki döntött erről és hogyan. Ugyancsak nem értem, hogy

ez az 1,9 millió forint ami a testületi előterjesztésben van és ki találta ki, és hogyan és mint.

Ezzel kapcsolatban én is szeretnék válaszokat kapni, hogy ez hogy van.

Devosa Gábor: Rövid leszek, mert már képviselőtársaim nagyjából elmondták, amit szerettem

volna részben. Láttam ezt a kiadványt, én ezt egy nagyon jó kis újságnak tartom,



frakcióvezetőin beszéltünk erről, valóban az eredeti összeg tekintetében beszélgettünk, a 14

millióhoz képest. Én azt gondolom, hogy úgy lehetne ezt a problémát feloldani, ha azt

mondjuk, hogy tekintsük úgy ezt a 6,5 milliót, mint egy kvázi ilyen elsőkörös támogatás és

akkor megnézve az újságnak a következő számát én azt kérem, és akkor a jegyzőkönyv

számára is mondom, hogy amennyiben ez valóban jól működik és látható és kézzel fogható a

kerületben a kiadvány akkor ősszel, ősz elején térjünk rá vissza és akkor ezt a plusz többletet

ezt adjuk meg. MTK ügyben… mivel én sokáig voltam vezető tisztviselő az MTK-nak én

örülök annak, hogy támogatjuk az egyesületet. Az MTK kapcsán van egy-két negatív dolgom,

de én ezt olykor-olykor jeleztem az MTK vezetésének, de hát már nem vagyok ott.

Tímár László: A hetedhét kiadványa nekem is a kezembe került, és én is azt látom rajta, hogy

hiánypótló, a kerületieket szólítja meg, olyan kulturális rendezvényekre invitál, amiről eddig

vagy tudtunk, vagy nem. Én is egy hiánypótlónak érzem ezt. Megadom a szót a Humán Iroda

vezetőjének a kérdések megválaszolására.

Barta Erzsébet: Nem tudok a kérdésekre válaszolni.

Tímár László: Jó, én akkor azt mondom, hogy a módosító indítvány határozati javaslatairól

szavazzunk. Tehát lezárom a vitát a módosítóról. Tehát szavazzunk. Parancsoljon Stummer

úr.

Stummer János: Nem kaptunk választ ezekre a kérdésekre, hogy döntsünk így, ki hozta meg,

ezek szerint nem szakmai alapokon nyugvó döntés volt ezekkel az összegekkel kapcsolatban,

ki hozta meg akkor, - másra nem tudok gondolni- a politikai döntést ezek a támogatási

összegek kerüljenek ide a bizottság asztalára. Ki volt az a személy, aki ezekért az összegekért,

ezekért a nem kevés összegekért gondoljon bele minden bizottsági tag, hogyha mind a két

határozati javaslatnál a legalacsonyabb összegeket támogatja a Bizottság akkor is összesen 12

millió forintról van szó. Mindenfajta háttér információ nélkül 12 millió forintról nem szabad

döntenie ennek a Bizottságnak. Én nagyon szépen kérem Bizottsági elnök urat, hogyha nem

tud ezért Ön, ő maga politikai felelősséget vállalni, vagy nem tud olyan személyt mutatni az

Önkormányzat épületén belül, vagy esetleg azon kívül, aki ezért vállalja a politikai

felelősséget, akkor ezt vegyük le a napirendről és hozzuk úgy vissza, hogy mindenkit teljes

egészében tisztán láthat.

Tímár László: Nem tudok erre személy szerint választ adni, de Stummer úr, hogyha sem az A

alternatívát, sem a B alternatívát nem támogatja, mindegyikre lehet nemet mondani, ugyanígy

a kettesnél is. Nem tudom, én nem voltam jelen.

Szücs Balázs: Merthogy, 14 milliót kértek, ha hat és fél milliót szavazunk meg, én azt

gondolom, hogy 8 szám kiadásához, ami 20 ezer példányban fog megjelenni, színes magazin,

előállítási költség, stb… azt gondolom, hogy ez is elképesztően kevés, kevesebb mint a fele.

Úgyhogy azt gondolom, hogy … még egyszer mondom, hogy testületi üléseken 2 millió

forint miatt volt a csörtém Polgármester Úrral, most itt pillanatnyilag 14 millió forintról

beszélünk, MTK ügyében…. nem értem.

Devosa Gábor: Azt gondolom, hogy valamikor egy hónappal…lassan lesz egy hónapja, hogy



frakcióvezetői volt, akkor beszéltünk erről az újságtámogatásról. Én azt gondolom – nyilván

ez kérelemmel érkezett, költségvetéssel – azért tudjuk a 14 milliót, azért válasszuk külön a

két dolgot. Ott tudják van egy költségvetési igény. Az MTK-nál nem tudom, hogy van-e egy

költségvetési igény…nem tudom. Még azt is el tudom képzelni egyébként, hogy a beérkezett

kérelmek alapján, hogy fiskális szemlélettel a Pénzügyi Iroda spórolástechnikai szándékával

megspékelve jött egy jelentősen csökkentett javaslat. Ezért próbáltam az előbbiekben

elmondva feloldani ezt az anomáliát, mert azt látom, hogy egyre kevesebben vagyunk

bizottsági ülésen, és egyre fogyatkozunk, ahogy a nyár jön, magam is jövő héten elutazom és

jó két hétig nem vagyok itthon, tehát ha akarunk…. Nekem mindig ez a bajom, ezt már

elmondtam frakcióvezetőin is, és kértem is a Polgármester úrtól, hogy figyeljünk oda, hogy

mindig elcsúszunk ezekkel a támogatásokkal. Mire a civilek megkapják, mire most majd a

sport megkapja, mire ez alá lesz írva, mire ebből neki pénze lesz… addigra lesz augusztus

gondolom. Előbb biztos nem lesz belőle pénze, ismerve a gyakorlatot. Egyszerűen nem tudják

a programokat megcsinálni. Most megcsinálhatjuk azt, hogy nem adunk támogatást az

újságnak. Mihez fogunk adni? Majd az utolsó 3 lapszámhoz. Mindig az időben

csúszunk…Tudunk itt spórolni, csak én ezért mondtam feloldandóan a dolgot, hogy ilyenkor

mondjuk azt, hogy indulásnál támogatunk egy 6,5 milliót, azzal a kitétellel, hogy akkor

térjen vissza a Bizottság nyár végén, ősz elején, nézze meg, hogy megjelentek-e, rendben van-

e, kérjen be valamilyen típusú lapszám bemutatókat és aztán a többi összeget hozzá lehet

tenni.

Szücs Balázs: Egyetértek veled Gábor, csak a kérdésem az, hogy mi azt tudjuk elfogadni, ami

a határozati javaslatban van, tehát mi plusz mondatokat nem tudunk belerakni. Támogatnám

amit mondasz, csak nem tudom, hogy ez jogilag lehetséges-e.

Tímár László: Ez most melyikre vonatkozik?

Szücs Balázs: Pl. az újságra, igazad van és teljesen egyet értek, hiszen ez megoldás lehet. Én

csak jogilag kérdezem, hogy olyasmit tudunk-e…

Tímár László: Ami a határozati javaslatban nem szerepel, azt nem. De itt a 6,5 milliót

említette Devosa Úr.

Szücs Balázs: Én is azt támogatom, nyilván.

Tímár László: Amit Stummer úr mondott kiegészítést a megállapodáshoz, azzal nem tudunk

mit kezdeni, az testületi elfogadással történt meg, arra nincs hatáskörünk.

Stummer János: Az MTK-hoz visszatérve. Én úgy látom, hogy sem Irodavezető Asszonynak,

sem Bizottsági elnök úrnak nincsen semmilyen háttér információja arról, hogy milyen alapon

kerültek megállapításra ezek az összegek. Csak egy apró fontos mellékkörülményt az MTK-

val kapcsolatban jegyezzünk meg. Minden önkormányzati képviselő, aki ebben a bizottságban

szavazati joggal rendelkező tagja, tegye a szívére a kezét. Úgy, hogy fogalma sincsen

senkinek sem arról, hogy az MTK mire alapozva kapja meg ezt a pénzt, és tudván azt,hogy

azt a bizonyos szerdai keret szerződést az MTK részéről ki írta alá és annak az aláírónak csak

az utóbbi kettő hónapban milyen botrányai voltak egyébként a sportfinanszírozással



kapcsolatban, gondolok itt a Magyar Paralimpiai Bizottság körül kialakult elképesztő

viszonyokra, ebben a helyzetben mindenfajta információ nélkül, bárki, aki ennek a

bizottságnak a tagja, nyugodt szívvel oda mer adni az MTK-nak, mindenféle információ

nélkül, akár 8, vagy akár 12 millió forintot? Arra szeretném kérni a Bizottsági elnök urat,

hogy azt az ügyrendi javaslatomat, amely arra vonatkozik, hogy ezt a két módosító indítványt

vegye le a napirendről, ezt terjessze a bizottság elé. Vegyük le ezt a két módosítót a

napirendről, hívjunk össze inkább a jövő hétre egy frakcióvezetői egyeztetés utánra egy újabb

bizottsági ülést, üljünk le megint és akkor már én azt gondolom, hogy ott meg tudunk

beszélni valamit, látunk minden papírt, iratot, ami ezzel az üggyel kapcsolatos, nyugodt

szívvel tudok támogatni fontos és jó ügyeket, de ez így, ilyen körülmények között én azt

szeretném kérni, hogy ezt vegyük le.

Tímár László: Stummer úr! Két dolog. Az egyik, hogy nem csak ennél, hanem van még

néhány olyan egyeztetés amin nem vagyok ott. Egyszerűen arról van szó, hogy mindenen én

sem tudok ott lenni, tehát nem az az oka, hogy erről senki nem tájékoztat, hanem nem vagyok

ott technikailag. A másik pedig az, hogy azért erről a sporttevékenységről… Amikor 2010-

ben bizottsági elnök lettem, akkor én nem egy ilyen kis sportklubbal beszéltem és arról volt

szó, hogy azért mentek tönkre, azért volt ilyen kevés, mert semmiféle támogatás nem volt a

kerületben. Ahhoz képest –persze mindig vannak hibák – de ez előrelépés. Semmi, teljesen

meghalt a kerületben a Farkas úr általi támogatási technikával. Most van ami van, azzal

próbálunk élni, azzal kötünk szerződést, aki megfelelően vesz részt a kerület életében. Még

van ez a külön megállapodás a KTTBSZ-szel, az sem kerületi, de olyan tevékenységet folytat

itt a kerületben, annyira széles réteget mozgat meg, hogy arra is azt mondtuk, hogy egy külön

megállapodással támogassuk. Tehát én azt gondolom, hogy amibe tud belekapaszkodik a

kerület, tehát ez is hozzátartozik az Ön által megjegyzettekhez. Én ezért nem venném le a

módosítót, de hát mindenki szíve, joga szerint szavaz.

Stummer János: Nekem ügyrendi javaslatom volt.

Tímár László: Jó, én elmondtam a saját véleményemet, hogy én nem venném le.

Devosa Gábor: Nem az MTK mostani vezetése, hanem maga az MTK mint egyesület mellett

kívánok csak szólni. Nyilvánvalóan az a megállapodás, ami a Képviselő-testületi ülésre bejött,

azt fogadtatott el. Nekem az ezzel a problémám, hogy ugye elfogadta a testület. Te amit

mondasz, azt abszolút értem, csak az már eső után köpönyeg. Mert ha ez az ötleted volt,

akkor azt oda kellett volna betolni módosítóba, mert szerintem simán mindenki befogadta

volna, mert mondjuk azért logikus amit mondasz, mert részletezte a dolgokat és külön kitér

arra, hogy miért, milyen típusú kedvezményeket biztosít a kerületnek Csak, hogy ez testületen

gyakorlatilag átment, amiben benne van, hogy támogatjuk az MTK-t. Én nem tudom, hogy

tavaly mennyi volt… De gondolom, hasonló nagyságrend lehet. Elnök Úr, emlékszel, hogy

tavaly mennyi volt az MTK támogatása? Gondolom, nagyságrendileg hasonló.

Tímár László: Én hatra emlékszem, de nem vagyok biztos benne.

Devosa Gábor: Én azt gondolom, - én csak a saját számaimból tudok kiindulni – hogy akkor

amikor az MTK működött, akkor mennyibe került és akkor még jelentősen kisebb volt, nem



tartozott hozzá egy csomó olyan plusz létesítmény, amit menet közben visszavett az

egyesület, akkor mennyibe került a havi működtetése az MTK-nak. Ez a költség egy havi

számláját nem fedezte volna akkor az MTK kiadásainak, úgy, hogy jelentősebb kevesebb

intézmény, és ebből adódóan jelentősen kevesebb működési költség volt.

Szücs Balázs: Nekem fontos lenne tudnom, van-e arra valami, mekkora az esélye annak, hogy

amit Stummer úr javasolt, hogy az reális. Hogy jövő héten tudunk-e, legkorábban szerdán

tudnánk Bizottsági ülést tartani, ha ma kimegy a meghívó, de ha ma nem akkor legkésőbb egy

hét múlva, vagy csütörtökön. Mennyi ennek a reális esélye?

Tímár László: Én a PKB-ról mondom, hogy másodjára tolják el az időpontot, én tudom, hogy

jövő héten nem vagyok.

Devosa Gábor: Én kedden éjszaka elmegyek és 20-21 napig nem jövök.

Tímár László: Szücs úr, kb. 40-50 % az esély. Tehát ha nincs több kérdés, akkor Stummer úr

ügyrendi javaslatáról szavazunk, tehát hogy a módosító indítványt vegyük le, ne tárgyaljuk és

egy későbbi időpontban… tehát aki ezzel kapcsolatban igennel szavaz, kérem, hogy

kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredménye 1 igen 3 nem 2 tartózkodás
308/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- ügyrendi javaslatról-

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy Stummer János bizottsági tag

ügyrendi javaslatára a 2. sz. napirendi ponthoz előterjesztett módosító indítványt az ülés

napirendjéről leveszi

Tímár László: Ezzel a módosító indítványt nem vettük le a napirendről, akkor az a kérésem,

hogy az eredeti előterjesztést tárgyaljuk, tehát a támogatással kapcsolatos döntések, ha ezzel

kapcsolatban van kérdés hozzászólás, ezt jelezzék.

Devosa Gábor: Én csak egyet szeretnék kérdezni, illetve javasolni a Bizottságnak, mivel nem

került elköltésre a keretösszeg én azt szeretném javasolni, illetve kérni a bizottság

munkatársaitól, illetve az Elnök úrtól, hogy gondolkodjunk el azon, hogy nyár végén egy

újabb pályázatot kiírunk, hogyha már sikerült ezt a sport érdekében kihozni a költségvetésből,

akkor ez ne vesszen el. Ha lehetőség van rá, gondolkodjanak ezen, hogy ősszel ilyen újbóli

pályázatot kiírunk.

Tímár László: Teljesen egyetértek, azt nem tudom, hogy a rendeletünk külön szabályozza-e,

hogy a pályázat évente egyszer jelenhet-e meg.

Barta Erzsébet: Nem tudom ezt így fejből megmondani, de biztos, hogy a helyettesemmel, aki

a területért felel, arról beszéltünk, hogy még egyszer ki kellene írni ezt a pályázatot.



Tímár László: Teljesen egyet értek ezzel. Ha nincs több kérdés, akkor a vitát lezárom. És

elsőként a módosító indítványokról szavaznánk.

Aki a módosító indítvány 1. sz. határozati javaslat, „A” alternatíváját támogatja, az

kézfelnyújtással jelezze.

Stummer János: Nem veszek részt a szavazásban, szeretném a jegyzőkönyv számára ezt

rögzíteni.

A szavazás eredménye 5 igen 0 nem 0 tartózkodás (1 fő nem vett részt a szavazásban)
309/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- Támogatással kapcsolatos döntések –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben az Facultas

Nonprofit Kft. Hetedhét című ingyenes kiadványának megjelentetését Budapest Főváros VII.

kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetésének 5701-es sorának

„Oktatási, közművelődési és egyéb feladatok” címsor terhére mindösszesen 6.500.000

forinttal támogatja.

A támogatás kizárólag a Hetedhét újság kiadása kapcsán felmerülő költségek csökkentésére

használható fel.

Felelős: Tímár László

Határidő: azonnal

Tímár László: Így az 1. határozati javaslat „B” alternatívája okafogyottá vált. Aki a 2. sz.

határozati javaslat „ A” alternatívájára aki igennel szavaz, kérem, hogy kézfelnyújtással

jelezze. Stummer úr nem vesz részt a szavazásban.

A szavazás eredménye 5 igen 0 nem 0 tartózkodás (1 fő nem vett részt a szavazásban)
310/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- Támogatással kapcsolatos döntések –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének

Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy 2015. évben az Magyar

Testgyakorlók Körét a Képviselő-testület 330/2015. (VI. 24.) határozatával jóváhagyott

megállapodás alapján Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015.

évi költségvetésének 6103-as sorának „Sportegyesületek és szervezetek támogatása” címsor

terhére mindösszesen 12.000.000 forinttal támogatja.

A támogatási szerződés aláírására a Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros

Önkormányzata Képviselő-testületének 330/2015.(VI.24.) számú határozata alapján



megkötött megállapodás teljeskörű aláírását követően kerülhet sor.

A támogatás kizárólag a Brüll Alfréd Akadémián folyó utánpótlás nevelés költségeinek

csökkentésére használható fel.

Felelős: Tímár László

Határidő: azonnal

Tímár László: Ezzel a „B” alternatíva okafogyottá vált. Az eredeti előterjesztés határozati

javaslatai következnek.

Aki az 1. sz. határozati javaslattal egyetért, kérem, hogy kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
311/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- Sport pályázatok elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a 2015. évben az
Erzsébetvárosi Sportegyesület sport pályázatát Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros
Önkormányzatának 2015. évi költségvetésének 6103-as sorának „Sportegyesületek és
szervezetek támogatása” címsor terhére mindösszesen 1.098.000 Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

Aki az eredeti előterjesztés 2. sz. határozati javaslatával egyetért, kérem, hogy

kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
312/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- Sport pályázatok elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a 2015. évben az Art Corner
Szabadidő sport és Kulturális Egyesület sport pályázatát nem támogatja, mivel a szervezet
nem tudott rendelkezésére álló önrészt igazolni, ezért nem felelt meg a pályázati kiírásban
foglalt feltételeknek.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal



Aki az eredeti előterjesztés 3. sz. határozati javaslatával egyetért, kérem, hogy
kézfelnyújtással jelezze.

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
313/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- Sport pályázatok elbírálása –

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a 2015. évben a Sirály
Életmód Sport Egyesület sport pályázatát nem támogatja, mivel a szervezetnek nincs
székhelye, illetve telephelye Erzsébetvárosban, ezért nem felelt meg a pályázati kiírásban
foglalt feltételeknek.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

Aki az eredeti előterjesztés 4. sz. határozati javaslatával egyetért, kérem, hogy
kézfelnyújtással jelezze

A szavazás eredmény 6 igen 0 nem 0 tartózkodás
314/2015. (VI.26.) sz. Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsági határozat

- Sport szervezetek támogatása -

Budapest Főváros VII. kerület Erzsébetváros Önkormányzata Képviselő-testületének
Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottsága úgy dönt, hogy a Közép-magyarországi
Technikai és Tömegsport Klubok Budapesti Szövetsége részére a Budapest Főváros VII.
kerület Erzsébetváros Önkormányzatának 2015. évi költségvetésének 6103-as sorának
„Sportegyesületek és szervezetek támogatása” címsor terhére mindösszesen 1.600.000
Forinttal támogatja.

Felelős: Tímár László
Határidő: azonnal

3.napirendi pont: Egyebek

Tímár László: Kérem, hogy akinek valamilyen észrevétele, hozzászólása van kérem, hogy

tegye meg. Parancsoljon Szücs úr.

Szücs Balázs: Egy tisztázó kérdésem lenne csak, ami a 2. napirendi ponttal kapcsolatban

nekem nem volt világos. Ez az MTK-ra vonatkozik, ez az újrapályáztatás lehetősége.

Barta Erzsébet: Nem, 7 millió forint áll rendelkezésre a költségvetésben sportszervezetek

támogatására pályázattal kapcsolatban. Ebből 1 milliónál kicsit többet költöttünk el, és akkor

értelemszerűen a maradék összeg rendelkezésünkre áll, így újra ki fogjuk írni a pályázatot.

Szücs Balázs: Ez mikorra várható kb.?



Barta Erzsébet: Szerintem szeptember körül.

Tímár László bezárja a Művelődési, Kulturális és Szociális Bizottság nyílt ülését 12 óra 29
perckor.

A Bizottság rendkívüli nyílt ülésén 2015. június 24-én 288-314. szám alatt hozott határozatot.

- kmf -

Sólyom Bence Balázs Tímár László
Bizottsági tag Elnök

A kivonat hiteléül:
Budapest, 2015. július 2.

dr. Tóth Gabriella
jegyzőkönyvvezető


